
 
 
 

KRAJEVNA SKUPNOST ČEMŠENIK 
Čemšenik 5, 1413   Čemšenik 

tel. 030 219 661 
e-mail: ks@cemsenik.si; www.cemsenik.si 

 
Številka: 41-12/2019 
Datum: 04. 12. 2019 

Z A P I S N I K 
 
 

5. redne seje članov Sveta KS Čemšenik, dne, 03. decembra 2019, ob 19. uri,  
 v poslovnih prostorih  Krajevne skupnosti Čemšenik, Čemšenik 5 

 
Prisotni: 
Ana REŽUN, Rado PIRNAT, Martin MATKO, Franci POLC, Tomaž TURNŠEK, Sonja 
STRNIŠNIK.   
Opravičeno odsotni: Polona KOVAČ.  
 
V skladu z 21. členom Statuta Krajevne skupnosti Čemšenik je sejo pričela in vodila 
predsednica sveta KS Čemšenik Ana REŽUN. 
Po uvodnem pozdravu je predsednica predlagala naslednji  
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje Sveta KS, z dne 10. 09. 2019 in pregled in 
potrditev zapisnika 1. izredne seje dne, 13. 09. 2019 ter zapisnika 2. izredne seje dne, 
25. 11. 2019 

2. Aktivnosti v letu 2019 
3. Asfaltiranje ceste Čemšenik - Razbor 
4. Potrditev novih cen zimske službe 
5. Plan dela za leto 2020 (sestanek z županom) 
6. Pobude in vprašanja  

 
 
K 1. točki – Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje Sveta KS, z dne 10. 09. 209 in 
pregled in potrditev zapisnika 1. izredne seje dne, 13. 09. 2019 ter zapisnika 2. izredne 
seje dne, 25. 11. 2019 
 
Ana REŽUN je dala v razpravo vse tri zapisnike, ter pozvala člane Sveta KS, da podajo 
pripombe oz. strinjanje z vsebino. Na zapisnike ni bilo pripomb, zato so člani Sveta KS 
SOGLASNO sprejeli 
 
SKLEP št. 1-5/2019 
 
Zapisnik 4. redne seje Sveta KS Čemšenik z dne, 10. 09. 2019 in zapisnik 1. izredne seje 
z dne, 13. 09. 2019 ter zapisnik 2. izredne seje z dne, 25. 11. 2019 se sprejmejo v 
predlagani obliki in vsebini. 
 
K 2. točki – Aktivnosti v letu 2019 
 
Ana Režun; Po koncu zime, ki je bila v sezoni 2018/2019 dolga, smo kar kmalu imeli močne 
nalive dežja in posledično veliko katastrofalnih makadamskih cest, ker je po vsakem nalivu kje 
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http://www.cemsenik.si/


odneslo cesto ali pesek s ceste. Na začetku je ceste urejal L. Režun, ker pa ja bilo dela veliko 
in ceste predolgo ne bi bile urejene smo vključili še F. Golčnik. S strani KS je bilo plačanih 
300T gramoza, ki jih je Sajavic pripeljal na različne odcepe cest. Iskrena hvala Občini in 
Komunali, za gramoz, kar preko 1.000 T, ki smo ga julija, avgusta in septembra lahko porabili 
na cestah, ki so bile po neurjih res v kritičnem stanju. 
Junija smo v sodelovanju z vsemi društvi organizirali 11. tradicionalno prireditev Večer na vasi. 
Kmetijsko zadrugo Izlake smo pisno seznanili s stanjem zgradbe, ki je njena last, v centru 
Čemšenika- Zadružni dom, da je prepotrebna obnove. Odgovora nismo prejeli, zato bomo tudi 
v naslednjem letu nadaljevali z aktivnostmi, da se zgradba sanira.  
Stopnice pri dohodu  k PŠ Čemšenik so ostale nedokončane tudi po končanih zaključnih delih 
obnove centra Čemšenika, zato na to pisno opozorimo Občino in navedemo še ostale stvari, 
ki jih je potrebno v PŠ Čemšenik obnoviti.    
Od Nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi smo prejeli Poročilo o opravljenem nadzornem 
pregledu poslovanja za leto 2018 v Krajevni skupnosti Čemšenik. Pri kontroli z vidika 
namenskosti in gospodarnosti porabe javnih sredstev ni bilo ugotovljenih nepravilnosti. Bili sta 
ugotovljeni dve manjši nepravilnosti in sicer: gorivo (nafta) kot plačilno sredstvo za izvajanje 
storitev oranja snega ni v skladu z zakonodajo (podan je predlog - izvajanje storitev preko 
podjemne pogodbe, vendar je potem za nas storitev za 25% dražja). Ter financiranje polovične 
zaposlitve javne uslužbenke (tajnice) v KS, (poiskati bo potrebno rešitev, za drugačno  
financiranje javne uslužbenke).  
V letu smo izdali 3 x Novičke (april, junij, oktober). 
V sodelovanju: krajanov, Občine Zagorje ob Savi in Krajevne skupnosti Čemšenik smo 
modernizirali del odcepa ceste Čemšenik – Razbor. 
 
 
K 3. točki – Asfaltiranje ceste Čemšenik - Razbor 
 
Predvidena modernizacija ceste JP 980261 odsek ceste Razbor v dolžini 550 m je zaključena. 
Tako kot je bilo predvideno je sredstva za financiranje asfaltiranja ceste prispevala Občina. 
Ostala dela: izkopi, prevozi, utrjevanje, gramoz, drenažne cevi… so bila financirana iz 
proračunskih sredstev Krajevne skupnosti Čemšenik v višini 14.354,00 € ter prispevkov 
krajanov Razbora in dela Čemšenika  v višini 7.300,00 €. Opravljenih je bilo tudi veliko ur 
prostovoljnega dela. Na nevarni del ceste bo nameščena obcestna ograja. Vsi deležniki so si 
enotni, da je potrebno ostanek odcepa ceste cca 250 m čim prej pripraviti in utrditi, financiranje 
asfaltiranja je tudi tokrat obljubila Občina. 
 
 
Člani sveta KS so po razpravi SOGLASNO sprejeli  
   
SKLEP št. 2-5/2019 
 
V kolikor bodo krajani vasi Razbor zainteresirani, da pripravijo podlago, se z Občino 
pogovarjamo o dani obljubi. 
 
 
K 4. točki – Potrditev novih cen zimske službe  
 
Ana Režun; 25. novembra smo imeli sestanek z izvajalci zimske službe. Pogovarjali smo se, 
da bi bilo prav, da bi v celi občini veljala enotna cena za plačilo pluženja snega in posipanje. 
Tako pa ni znano kakšne imajo cene po drugih Krajevnih skupnostih, niti koliko izvajalcem 
plačuje Občina. V Občini tako še naprej ostaja nered na tem področju. Kljub temu, da ni 
dodatnih sredstev za zimsko službo, bomo ceno pluženja in posipanja dvignili za 10 %, z 
zaokrožitvijo navzgor.      
 
 



Člani sveta KS so po razpravi SOGLASNO sprejeli  
 
SKLEP št. 3-5/2019 
 
Ceno ure za plačilo pluženja snega in posipanje za sezono 2019-2020 povišamo za 
10 %, tako, da je po novem cena ure pluženja snega, mali orači 28 €, ostali 33 € in 
posipanje 22 €.   
 
 

K 5. točki – Plan dela za leto 2020 (sestanek z županom) 
 

Ana Režun: Ja z županom sva se sestala, predstavila sem mu naše poglede na stvari in naše potrebe, ki naj bi jih v bližnji prihodnosti s 

skupnimi močni rešili.   

1. Zimska služba, v občini je velik nered, želimo, da se izvajanje zimske službe po celi Občini plačuje po isti ceni in to direktno 

iz sredstev Občine. 

2. PŠ Čemšenik – najprej obnova dohodnih stopnic z glavne ceste, ki so ostale nedokončane še od obnove centra Čemšenika, 

nato so potrebne obnove vhodne stopnice pri šoli,  pa energetska sanacija šole, zamenjava radiatorjev, ureditev dvorišča, na 

vse smo opozorili že pisno Občino in matično šolo v Zagorju. 

3. Ceste – imamo še preko 20 km makadamskih cest, za vzdrževanje porabimo vsako leto 800 do 1200 ton gramoza, želimo 

vsako leto vsaj 1 km asfalta. S prostovoljnim delom krajanov marsikatero kritično stvar rešimo sami, če bi dobili več 

proračunskih sredstev bi sami urejali manjše plazove in bi s hitrim ukrepanjem preprečili nastanek večjih in veliko dražjih 

zadev, plazov… 

- Cesta Čemšenik – Razbor, modernizacija ceste preostanek še cca 320 m  

- Asfaltiranje avtobusne postaje v Čemšeniku 

- Ureditev plazu Mizori 

- Ureditev mostu do hiše Ocepek – sp. Znojile  

- Modernizacija odcepa ceste Lovski dom – Mejč 

- Prevoznost ceste Gamberk – Pušave (samo del KS Čemšenik,  KS Izlake) 

- Rešiti plazenje pod hišo Šmit – Vrhe 

4. V proračunu Občine v naslednjem letu je za obnovo, sanacijo cerkve predvideno 400.000 €, želimo si, da se čim prej prične z 

deli   

5. Nujno – odmera zemljišč za ceste, veliko zastaranega 

6. Sanacija Prosvetnega doma, žal še nismo na vrsti 

7. Razgledni stolp na vrhu Čemšeniške planine, ni v naši prioriteti 

8. Na področju vode in VO je še veliko nerešenih vprašanj, bodo še potekali pogovori 

 

K 6. točki – Pobude in vprašanja      



Franci Polc: Na Prvinah se ureja dom, ki bo namenjen šolskim in obšolskim dejavnostim, do spomladi naj bi bilo vse nared. V ta namen 

se bo urejala tudi cesta, ki pa jo večji del poteka po našem zemljišču, mi in sosedje že vrsto let prosimo Občino za pomoč pri 

modernizaciji ceste za dostop do naših kmetij. V zameno za zemljišče, ki ga odstopamo brez odškodnine pri ureditvi ceste do doma na 

Prvinah, prosimo za asfalt na cesto, kjer smo pred leti krajani sami že pripravili podlago. 

Člani GD so se že pred časom pogovarjali z V. Kovač za izdelavo oglasne deske za Gasilski dom, izvajalca vprašamo, kdaj bo nared. 

Vse avtobusne postaje v krajevni skupnosti so potrebne obnove. V vasi Brezje so se že dogovorili, da bodo dela naredi sami, prosijo za 

pomoč pri nabavi materiala. 

V centru Čemšenika so žice električne napeljave še vedno po starem (preblizu ceste).  

SKLEP št. 4-5/2019 

Krajani Brezja lahko nabavijo v EVJ material za obnovo avtobusne postaje in kozolca. 

 
 
 
 
 
 

 
Seja je bila zaključena ob 21.30 uri. 
        Predsednica Sveta KS Čemšenik 
 
                     Ana REŽUN 
Zapisnik pisala: Stanka Polc     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 
 


